



New Brunswick Liberal Association Biennial Convention

Rodd Miramichi River Hotel | October 2–3, 2026

Friday, October 2

3:00 p.m. – 8:00 p.m. | Rodd Miramichi

Registration & Arrival

Delegate registration and check-in.

5:00 p.m. – 7:00 p.m. | 3 Dog Distillery, 279 Newcastle Boulevard

Ticket Purchase Required - Fundraising Event

Join Premier Susan Holt, Miramichi Bay-Neguac MLA Sam Johnston and members of the Liberal Caucus from across New Brunswick for an evening of connection and conversation. *(Please note: tickets must be purchased separately for this event.)*

7:00 p.m. – 9:00 p.m. | O'Donaghue's Irish Pub, 1696 Water Street

Free Event - Multicultural Kitchen Party

A casual evening celebrating New Brunswick's diversity through music, dance and community. A chance for delegates, Liberals and guests to connect in a relaxed setting. Everyone is welcome.

Saturday, October 3 | Rodd Miramichi

7:30 a.m. – 10:00 a.m.

Registration Continues

8:30 a.m. – 10:00 a.m.

Commission Breakout Sessions

Hosted by the Party's Liberal Commissions: Women's Commission, Youth Commission and Multicultural Commission. Each Commission will hold its own meeting, followed by a joint session for the final 30 minutes.



8:30 a.m. – 1:00 p.m.

Executive Elections – Voting

Registered delegates may cast their ballots for Executive positions throughout the morning. Voting is in-person and open to registered delegates only.

10:00 a.m. – 12:00 p.m.

Call to Order & Biennial Business Meeting

- Reading and approval of the minutes of the preceding Biennial Meeting and any intervening Special Meeting
- Ratification of the Statement of Values, Principles and Aims
- Correspondence
- Business arising from the minutes
- President's Report
- Committee Reports: Policy, Communications and Membership
- Commission Reports: Youth, Women, Multicultural, Seniors and Indigenous
- Constitutional Amendments
- New Business
- Adjournment

12:00 p.m. – 1:00 p.m.

Lunch

Provided for registered delegates and included with delegate registration.

1:00 p.m. – 1:45 p.m.

Ministerial Discussion Panel & Q&A

One Province, Every Region: Building Strong Communities and a Stronger Economy

Hon. René Legacy, Minister of Finance and Treasury Board and Minister responsible for Energy; Hon. John Herron, Minister of Natural Resources; and Hon. Luke



Randall, Minister responsible for Opportunities New Brunswick and Minister responsible for Economic Development and Small Business.

A strong New Brunswick economy starts with strong communities and opportunity in every region. From responsible resource development and supporting small businesses, to attracting investment, creating jobs and growing our economy, these ministers are leading the work that reaches every corner of the province. Hear about the progress underway, the opportunities ahead and how government is working to build a stronger economy that benefits all New Brunswickers.

1:45 p.m. – 2:30 p.m.

Ministerial Discussion Panel & Q&A

Making Life Better: Health, Care and Supporting New Brunswickers

Hon. Dr. John Dornan, Minister of Health; Hon. Lyne Chantal Boudreau, Minister of Seniors and Minister responsible for Women and Gender Equity; and Hon. Cindy Miles, Minister of Social Development and Minister responsible for the Economic and Social Inclusion Corporation.

What does it take to make life better for New Brunswickers? From strengthening health care and supporting seniors, to reducing poverty, advancing social inclusion and protecting our most vulnerable, these ministers are leading the work on some of the issues that matter most in people's everyday lives. Hear about the progress being made, how their departments are responding to the needs of New Brunswickers and what's ahead.

2:30 p.m. – 2:45 p.m.

Refreshment Break



2:45 p.m. – 3:45 p.m.

Keynote Address | Premier Susan Holt

Premier Susan Holt will highlight the progress being made across New Brunswick and share her vision for what comes next. Looking to the priorities and opportunities ahead, she'll speak about the work of our Liberal government, the strength of our Party and how we can build on our momentum together to keep moving New Brunswick forward.

3:45 p.m.

Announcement of Executive Officers and Introduction of Incoming President

Closing Remarks & Adjournment



Association libérale du Nouveau-Brunswick Congrès biennal

Rodd Miramichi River Hotel | 2 et 3 octobre 2026

Vendredi 2 octobre

15 h à 20 h | Rodd Miramichi

Inscription et accueil

Inscription et accueil des délégués.

17 h à 19 h | 3 Dog Distillery, 279, boulevard Newcastle

Achat d'un billet requis - Levée de fonds

Joignez-vous à la première ministre Susan Holt, au député de Miramichi-Baie-du-Vin Sam Johnston et à des membres du caucus libéral de partout au Nouveau-Brunswick pour une soirée d'échanges et de rencontres. (Veuillez noter que les billets pour cette activité doivent être achetés séparément.)

19 h à 21 h | O'Donaghue's Irish Pub, 1696, rue Water

Activité gratuite – Veillée de cuisine multiculturelle (« Kitchen Party »)

Une soirée décontractée pour célébrer la diversité du Nouveau-Brunswick par la musique, la danse et la communauté. Une occasion pour les délégués, les libéraux et les invités de se rencontrer dans une ambiance conviviale. Tout le monde est bienvenu.

Samedi 3 octobre | Rodd Miramichi

7 h 30 à 10 h

Inscription

8 h 30 à 10 h

Séances des commissions

Séances organisées par les commissions libérales du Parti : la Commission des femmes, la Commission des jeunes et la Commission multiculturelle. Chaque commission tiendra sa propre réunion, suivie d'une séance conjointe au cours des 30 dernières minutes.



8 h 30 à 13 h

Élections de l'Exécutif – Vote

Les délégués inscrits peuvent voter pour les postes de l'Exécutif tout au long de la matinée. Le vote se déroule en personne et est réservé aux délégués inscrits.

10 h à 12 h

Ouverture et assemblée biennale

- Lecture et approbation du procès-verbal de la précédente assemblée biennale et de toute assemblée extraordinaire tenue depuis
- Ratification de l'Énoncé des valeurs, des principes et des objectifs
- Correspondance
- Affaires découlant du procès-verbal
- Rapport de la présidence
- Rapports des comités : politiques, communications et adhésion
- Rapports des commissions : jeunes, femmes, multiculturelle, aînés et Autochtones
- Modifications constitutionnelles proposées
- Affaires nouvelles
- Levée de la séance

12 h à 13 h

Dîner

Le dîner est offert aux délégués inscrits et est inclus dans les frais d'inscription au congrès.

13 h à 13 h 45

Table ronde ministérielle et période de questions

Une seule province, toutes les régions : bâtir des communautés fortes et une économie plus forte

L'hon. René Legacy, ministre des Finances et du Conseil du Trésor et ministre responsable de l'Énergie; l'hon. John Herron, ministre des Ressources naturelles; et



l'hon. Luke Randall, ministre responsable d'Opportunités Nouveau-Brunswick et ministre responsable du Développement économique et des Petites Entreprises.

Une économie néo-brunswickoise forte repose sur des communautés fortes et des possibilités dans toutes les régions. Du développement responsable de nos ressources et du soutien aux petites entreprises à l'attraction des investissements, à la création d'emplois et à la croissance de notre économie, ces ministres dirigent des initiatives qui touchent toutes les régions de la province. Venez découvrir les progrès réalisés, les possibilités qui s'offrent à nous et la façon dont le gouvernement travaille à bâtir une économie plus forte qui profite à tous les Néo-Brunswickois.

13 h 45 à 14 h 30

Table ronde ministérielle et période de questions

Améliorer la vie : santé, soins et soutien aux Néo-Brunswickois

L'hon. Dr John Dornan, ministre de la Santé; l'hon. Lyne Chantal Boudreau, ministre des Aînés et ministre responsable de l'Égalité des femmes et des genres; et l'hon. Cindy Miles, ministre du Développement social et ministre responsable de la Société de l'inclusion économique et sociale.

Que faut-il pour améliorer la vie des Néo-Brunswickois? Du renforcement des soins de santé et du soutien aux aînés à la réduction de la pauvreté, à l'avancement de l'inclusion sociale et à la protection des personnes les plus vulnérables, ces ministres dirigent le travail sur certains des enjeux qui touchent le plus directement la vie quotidienne des gens. Venez découvrir les progrès réalisés, la façon dont leurs ministères répondent aux besoins des Néo-Brunswickois et les prochaines étapes.

14 h 30 à 14 h 45

Pause-rafraîchissements



14 h 45 à 15 h 45

Discours principal | Première ministre Susan Holt

La première ministre Susan Holt fera le point sur les progrès réalisés partout au Nouveau-Brunswick et présentera sa vision pour la suite. En se tournant vers les priorités et les possibilités à venir, elle parlera du travail de notre gouvernement libéral, de la force de notre Parti et de la façon dont nous pouvons poursuivre sur notre lancée afin de continuer à faire avancer le Nouveau-Brunswick.

15 h 45

Annonce des membres élus de l'Exécutif et présentation de la nouvelle présidence

Mot de la fin et clôture du congrès